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Beantwoording bestuursvraag 
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Context 
Op 9 februari 2018 heeft de heer Lobée een handhavingsverzoek ingediend bij zowel het algemeen 
als het dagelijks bestuur. Dit handhavingsverzoek is op de lijst van ingekomen stukken geplaatst 
voor de VV-vergadering van 28 maart a.s.. Het handhavingsverzoek van de heer Lobée ziet op het 
tegengaan van het verlies van vislood in ons beheergebied. De heer Lobée heeft bij de andere 
waterschapsbesturen een vergelijkbaar handhavingsverzoek ingediend. Gelet hierop heeft de Unie 
van Waterschappen in overleg met de juristen van de waterschappen een concept-brief opgesteld. 
De Unie van Waterschappen heeft Rijnland hier bij brief van 20 februari 2018 over geïnformeerd. 
Deze brief is als bijlage bij deze beantwoording gevoegd. 

 
Vraag 
Meneer Van Geest van de AWP-fractie stelt naar aanleiding van dit handhavingsverzoek de 
volgende vraag: Hiermee verzoek ik jullie de al herhaaldelijk door de heer Lobée gestelde vragen 
ook te beschouwen als een bestuursvraag van de AWP-fractie. Naar onze mening dienen alle 
gestelde vragen integraal te worden beantwoord. Nu schuift de beantwoording al een tijdje van de 
één naar de andere medewerker.  
 
Antwoord 
Beleidslijn 
In ons beheergebied zijn de loodconcentraties laag. De KRW-monitoring laat geen overschrijdingen 
zien. Daarom is lood op dit moment geen probleemstof die vraagt om acute maatregelen. Dit in 
tegenstelling tot een aantal andere stoffen, zoals gewasbeschermingsmiddelen, PAK’s en andere 
stoffen waarvan een schadelijke werking wordt vermoed maar die nog niet van een norm zijn 
voorzien zoals bijvoorbeeld medicijnresten. Rijnlands stoffenbeleid richt zich in deze planperiode op 
die stoffen. Er is voor Rijnland gelet op bovenstaande geen aanleiding om acute maatregelen te 
treffen om de emissie van lood door de sportvisserij aan te pakken. 
 
De heer Lobée constateert terecht dat lood niet thuishoort in het milieu, omdat het gevaarlijk is 
voor mens en dier. In de afgelopen jaren is er op verschillende momenten contact geweest met de 
heer Lobée. Ook heeft hij een zienswijze ingediend op het ontwerp-WBP5. De antwoorden die wij 
de heer Lobeé op zijn vragen hebben gegeven zijn in lijn met wat hierboven is beschreven. 
 
De “Green Deal Sportvisserij Loodvrij” wordt naar verwachting binnenkort door betrokken partijen 
waaronder de Unie van Waterschappen en Sportvisserij Nederland ondertekend. Deze Deal is erop 
gericht dat de sportvisserij, de leveranciers van visbenodigdheden en overheden gezamenlijk 
verdere inspanningen en concrete acties ondernemen om de jaarlijkse hoeveelheid lood in het 
zoete oppervlaktewater en in zee- en kustwater zo snel mogelijk te verminderen en op langere 
termijn te stoppen. Rijnland is verheugd dat deze green deal wordt getekend en ziet dit als een 
stap in de goede richting naar het verminderen van loodemissie. 
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Rijnland houdt het gebruik en verlies van lood onder de aandacht van vissers door het onderwerp 
op de vergaderingen van de Visstandbeheercommissie Rijnland te agenderen. Wij merken in deze 
vergaderingen dat het uitbannen van lood door de sportvisserij sector serieus wordt opgepakt. 
 
Handhavingsverzoek Lobée 
Het college heeft in lijn met de door de Unie van Waterschappen opgestelde concept-brief 
geantwoord op het handhavingsverzoek van de heer Lobée. De reden daarvoor is dat de heer 
Lobée niet kan worden aangemerkt als belanghebbende. Een individuele burger kan zich namelijk 
niet opwerpen om een algemeen of collectief belang te behartigen. Dit heeft tot gevolg dat het 
handhavingsverzoek niet kan worden aangemerkt als een aanvraag zoals bedoeld in de Algemene 
wet bestuursrecht, zodat Rijnland daar ook geen besluit over hoeft te nemen. Het college heeft dan 
ook middels een brief op het handhavingsverzoek van de heer Lobée gereageerd. Deze brief is 
eveneens als bijlage bij deze beantwoording gevoegd. 
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